



YAICHI Travel 日本行李寄送服務限時優惠 Limited-Time Offer on YAICHI Travel Japan Luggage Delivery Service

條款及細則：

1. 優惠期由即日起至 2026 年 3 月 31 日晚上 11 時 59 分 (以香港時間為準)。
2. 此優惠適用於 3 香港客戶。
3. 此優惠只限經 YAICHI App 購買時使用。
4. 優惠碼「3HK50」名額為 200 位，以先到先得方式派發。名額有限，送完即止。
5. 此優惠只適用於所有行李等級 (由重量不超過 5KG / 長寬高總和不超過 80CM 至重量不超過 30KG / 長寬高總和不超過 200CM)。詳情請參考 YAICHI App 使用須知。
6. 第二件行李之折扣須於購買第一件行李日起三個月內使用。如於換領日期後仍未兌換，將視作客戶放棄訂單，逾期換領或退款均不被接受。
7. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。
8. 客戶不得將部分或全部優惠兌換成現金、積分、其他服務或優惠券。
9. 此優惠由相關服務 / 產品供應商提供，和記電話有限公司 (「本公司」) 對有關此優惠所提供之任何服務 / 產品恕不承擔任何責任及 / 或賠償。
10. 本公司及 YAICHI Travel 有權更改此條款及細則以及終止本優惠的權利，而不作另行通知。
11. 如有任何爭議，本公司及 YAICHI Travel 保留最終決定權。

行李尺寸及收費表

尺寸 / 長寬高總和	原價 (HK\$)	第一件行李寄送服務 折後價 (HK\$)：	第二件行李寄送服務 折後價 (HK\$)：
5KG / 80CM	363	285	290
10KG / 100CM	597	299	478
15KG / 120CM	877	439	702





20KG / 140CM	1,114	559	780
25KG / 160CM	1,351	699	1,081
30KG / 180CM	1,606	839	1,285
30KG / 200CM	1,663	1,200	1,330

Terms and conditions:

1. The promotion period runs from now until 31 March 2026 at 11:59 p.m. (Hong Kong time).
2. The offer is available exclusively to 3HK customers.
3. The offer is valid only for purchases made via the YAICHI App.
4. The promo code "3HK50" is limited to 200 quotas and will be distributed on a first-come-first-served basis. Quotas are limited and available while stocks last.
5. Eligible luggage for this offer includes all luggage tiers (from items not exceeding 5KG / total dimensions not exceeding 80CM to items not exceeding 30KG / total dimensions not exceeding 200CM). Please refer to the YAICHI App User Guide for details.
6. The discount for the second luggage item must be redeemed within three months from the purchase date of the first luggage item. If the redemption is not completed by the expiry date, it will be regarded as forfeited by the customer. Any unredeemed orders after the redemption period will be invalid and cannot be redeemed or refunded.
7. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts.
8. This offer is non-exchangeable (in part or in full) for cash, credit points, other services or vouchers.
9. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
10. The Company and YAICHI Travel reserve the right to amend the Terms and Conditions at their sole discretion.
11. Images are for reference only. In case of any disputes, the decisions of the Company and YAICHI Travel shall be final.

Luggage Size and Pricing Table

Size / Total Dimensions	Original Price (HK\$)	Discounted Price for the 1 st Luggage (HK\$)	Discounted Price for the 2 nd Luggage (HK\$)
5KG / 80CM	363	285	290
10KG / 100CM	597	299	478
15KG / 120CM	877	439	702
20KG / 140CM	1,114	559	780





25KG / 160CM	1,351	699	1,081
30KG / 180CM	1,606	839	1,285
30KG / 200CM	1,663	1,200	1,330